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Vooruitgang en vernieuwing
Onder leiding van N-VA heeft Zoersel duidelijk 
vooruitgang geboekt. Dit boekje geeft u een kijk  
op onze verwezenlijkingen. Alle mandatarissen 
van N-VA Zoersel hebben zich de voorbije jaren 
ingezet om onze gemeente veiliger, gezonder,  
groener en figuurlijk warmer  te maken.  
En dat in een moeilijke context. Denk maar aan  
de verschillende crisissen, de stijgende prijzen  
en de groeiende loonkosten. Toch zijn we er – door 
efficiënt om te gaan met de middelen – in geslaagd 
om de gemeentelijke financiën onder controle  
te houden.

N-VA Zoersel heeft zich steeds loyaal en constructief 
opgesteld. Daadkracht en integriteit zijn voor ons 
geen loze woorden. We speelden in op nieuwe 
omstandigheden en vonden steeds een constructieve 
weg voorwaarts. We toonden ons flexibel en 
veerkrachtig. N-VA Zoersel bleef trouw aan haar 
gegeven woord en aan de afspraken met  
de coalitiepartners.  
Het leiderschap van N-VA Zoersel leidde tot een 
constructieve samenwerking en een vastberadenheid 
om de belangen van de gemeente voorop te stellen.

N-VA Zoersel koestert het rijke erfgoed van 
Zoersel. Voor ons is het belangrijk om waardevol 
patrimonium op te waarderen en een toekomst te 
geven. Een sprekend voorbeeld is de pastorie in Halle 
met de aangrenzende dorpszaal.

Zoersel is een groene gemeente. De bossen en  
de open ruimte maken deel uit van onze identiteit. 
N-VA Zoersel zet daarom in op kernversterking: 
wonen in de dorpskernen zodat de open ruimte niet 
verder wordt aangetast door nieuwe bebouwing. 

N-VA Zoersel heeft actief gewerkt aan 
klimaatmaatregelen, het bevorderen van duurzame 
energie en het verminderen van energieverbruik. 
Denk maar aan de zonnepanelen op gemeentelijke 
gebouwen, het stimuleren van energiezuinige 
renovaties en het promoten van fietsgebruik.

We hebben het sociale weefsel van Zoersel te 
versterkt, met speciale aandacht voor senioren, 
verenigingen en sociale voorzieningen. Onze 
gemeente is een plek waar elke burger zich thuis 
voelt, waar gemeenschapsbanden worden gesmeed 

en waar niemand aan de zijlijn staat. Dit kwam goed 
tot uiting tijdens de corona- en energiecrisis. Zoersel 
liet niemand achter. 

N-VA Zoersel zette sterk in op het verhogen van  
de veiligheid. We weerden doorgaand verkeer uit  
wijken, installeerden camera’s, maakten 
schoolomgevingen autoluw en richtten fietsstraten 
in. Met resultaat. De Zoerselaar voelt zich veiliger 
dan de gemiddelde Vlaming.

En ik zei het al: onder het leiderschap van N-VA  
is Zoersel erin geslaagd om de financiën onder 
controle te houden zonder de lasten voor de burger 
te verzwaren. Verantwoordelijkheid en efficiëntie zijn 
de kernprincipes geweest bij het beheer van  
de gemeentelijke financiën. We hebben vandaag  
een gezonde en stabiele economische basis om verder 
op te bouwen.

Zoersel is niet alleen een prachtige gemeente om 
in te wonen, maar ook een gemeente om in te 
groeien en te bloeien. Dankzij de toewijding, visie en 
daadkracht van N-VA Zoersel is onze gemeenschap 
sterker en veerkrachtiger geworden:  
klaar voor de uitdagingen van morgen!

Walda Van Onckelen
Voorzitter

Voorzitter, Walda Van Onckelen
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Burgemeester Liesbeth Verstreken
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Toen ik in 2006 de politieke arena betrad, was  
ik vastbesloten om een verschil te maken. Na zes  
jaar als enige N-VA-schepen, kreeg ik in 2012  
het vertrouwen van de Zoerselse gemeenschap  
en werd burgemeester. Deze rol heeft me dagelijks 
midden tussen de mensen geplaatst. Ik luister naar 
hun vragen, bekommernissen en draag bij aan  
oplossingen voor diverse uitdagingen.

Na de verkiezingen van 2018 kreeg ik opnieuw  
de kans om als burgemeester te dienen. Samen met 
een gedreven team van schepenen en gemeenteraads-
leden hebben we resultaten geboekt waarop we trots 
kunnen zijn.

Ondernemend Zoersel

• In 2022 startte de lokale ondernemersraad.  
Naast een sterk netwerk tussen de Zoerselse  
ondernemers zorgt deze raad er voor dat we  
de stem van de ondernemers horen en hun  
bezorgdheden en noden kunnen integreren in 
ons beleid. Onze fractieleidster, Karin Verbiest, 
volgt hun vergaderingen nauwgezet. 

• De op strategische punten geplaatste led- 
schermen tonen niet alleen gemeentelijke info  
of nieuws van verenigingen, maar ook bood-
schappen van lokale handelaars. 

• Koop lokaal is geen vrijblijvende leuze.  
De gemeente geeft het goede voorbeeld.  
Voor eigen activiteiten kopen we zo veel  
mogelijk lokale producten aan. In de Zoerselse 
boodschappentas neem je ze mee naar huis.  
We ondersteunen met acties de maandelijkse 
markt in Zoersel dorp. 

Liesbeth, een portret
Samenwerken loont

• Door onze krachten te bundelen, kunnen we 
doeltreffender optreden bij het aanpakken van  
de uitdagingen en gezamenlijk innovatieve  
oplossingen ontwikkelen. Met de gemeente Malle 
werven we samen personeel aan. Een informatie-
beheerder en een arbeidstrajectbegeleider werken 
voor beide gemeenten. Zo zetten we middelen en 
deskundigheid efficiënter in. 

• In 2024 gingen we een samenwerking aan  
met het nagelnieuwe zwembad van Lille,  
waardoor onze scholen weer zwemfaciliteiten  
kunnen aanbieden.

Onze gemeente: efficiënt en warm

• We vernieuwden het e-loket en bieden zo burgers 
een efficiëntere online administratie, waar en 
wanneer het hen uitkomt. 

• Ondanks onze digitale vooruitgang blijven we 
inzetten op fysieke dienstverlening. De dienst-
verlening op afspraak, geïntroduceerd tijdens de 
corona-crisis, is zo'n succes gebleken dat we die 
hebben voortgezet. 

• We lanceerden het participatieplatform denkmee.
zoersel.be.  Hiermee geven we burgers een moge-
lijkheid om ideeën te delen, vragen te stellen en 
voorstellen te doen.  Ieders mening telt!
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Een werkdag van schepen Danny Van de Velde
Om kwart voor vier ‘s ochtends gaat de wekker  
in huize Van de Velde. Terwijl de meeste mensen 
nog slapen, begint Danny om halfvijf zijn dag bij 
Fluxys, waar hij als verantwoordelijke leiding- 
beheer werkt. Hij  bewaakt de veiligheid van  
de ondergrondse hogedruk gasleidingen, stelt  
de werkplanning op voor zijn medewerkers en 
zorgt ervoor dat alles vlekkeloos verloopt. 

Rond negen of tien uur is het tijd om een andere  
pet op te zetten: die van schepen voor de gemeente 
Zoersel. Hij rijdt naar de Technische Dienst, waar hij 
zich buigt over lokale vraagstukken.

Danny heeft een duidelijke visie op onze gemeente. 
Hij gaat voor rioleringswerken die niet alleen functi-
oneel zijn, maar ook bijdragen aan een duurzamere 
waterhuishouding. Natuurvriendelijke aanplantingen 
sieren de straten en parken, wat de biodiversiteit 
bevordert en de leefomgeving van de inwoners ver-
betert.

Deze realisaties liggen Danny nauw aan het hart:

• Volgens plan komt er in alle straten zuinige 
led-verlichting.  

• Het duurzaam gebouw voor de Technische 
Dienst is volledig uitgerust met led-verlichting. 
Het regenwater van de daken dient onder meer 
voor het spoelen van de toiletten en op het dak 
liggen zonnepanelen. En natuurlijk, zorgt het 
samenbrengen van alle technische diensten op 
één locatie voor een betere en meer efficiënte 
dienstverlening. 

• De Groendienst zorgde voor natuurvriendelijke 
aanplanting in de onmiddellijke omgeving van 
het Lindepaviljoen. De Bijenraad en de Zoerselse 
imkers adviseerden de gemeente bij de aanplan-
ting van bij-vriendelijke struiken op verschillen-
de plekken. 

• Er is deze legislatuur veel geïnvesteerd in  
riolering en er staan nog heel wat projecten op  
de planning. Dat is nodig. Zoersel kampt met  
een historische achterstand.  We introduceerden 
ook een nieuwe aanpak waardoor de realisatie 
van nieuwe rioleringen sneller gaat.  

Schepen Danny Van de Velde
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• Domein De Welvaart kreeg eindelijk een  
bestemming. “Ik ben ervan overtuigd dat dit 
stukje Zoersel nu optimaal gebruikt gaat worden. 
Natuurpunt Voorkempen, Akabe en JNM gaan er 
een echte thuis vinden. In dit dossier is opnieuw 
bewezen dat samenwerken loont!” zegt Danny. 
Op het domein De Welvaart kwam ook een poel 
in de vorm van een soepbord. “Die heeft zeker 
een meerwaarde voor de biodiversiteit. De schuin 
aflopende randen waar waterplanten kunnen  
gedijen, zijn ideaal voor amfibieën om er hun 
eitjes af te zetten,” vertelt Danny.  

• Nog een stokpaardje van Danny: stemmige, goed 
onderhouden begraafplaatsen. Hij doorkruiste 
Vlaanderen op zoek naar goede voorbeelden. 
Het resultaat mag gezien worden: de verharding 
maakte plaats voor meer groen. Geen het zand 
meer tussen de graven, maar een gemengde 
begroeiing van gras en klaver. Bovendien kwa-
men er natuurbegraafplaatsen. Om die sereen te 
houden en de natuurlijke omgeving te vrijwaren 
zijn er geen uiterlijke tekenen die wijzen op  
de aanwezigheid van graven. 

• We voerden de grijze restafvalcontainer in.  
Die bevat een chip. Bij de ophaling wordt het 
restafval automatisch gewogen. Het principe  
‘de vervuiler betaalt’ is zo verder doorgetrokken.  
De nieuwe regeling rond afvalophaling is ook  
een hele verbetering. Nu in de hele gemeente  
het afval op vrijdag opgehaald wordt, staan er  
in het weekend geen afvalzakken of containers 
meer buiten.  

• Het vuilnisbakkenplan moet zwerfvuil  
vermijden. We brachten elke vuilnisbak (meer 
dan 180 stuks) opnieuw in kaart, controleerden 
de vullingsgraad en bekeken de plekken waar we 
veel zwerfvuil terugvinden. Elke vuilnisbak kreeg 
daarna een weloverwogen, strategische plaats:  
bij hondenlosloopzones, naast picknickbanken, 
aan speelpleintjes, bij bushaltes en langs  
populaire wandel- en fietsroutes. 

• Verschillende bestuursleden van N-VA Zoersel 
staken tijdens de zwerfvuilacties de handen uit 
de mouwen. Gewapend met grijpers en vuilnis-
zakken trokken ze door de straten van de drie 
deelgemeenten. Een nette omgeving zonder afval 
ligt N-VA Zoersel nauw aan het hart. 
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Michaël Heyvaert, voormalig schepen van cultuur, 
zet zich in voor de verbinding tussen de inwoners 
van Zoersel. Met zijn passie voor buurtwerking en 
zijn liefde voor het volk, zette hij verschillende ini-
tiatieven op poten die de gemeenschap versterken.

Wat heeft je geïnspireerd om je zo in te zetten voor 
de gemeenschap van Zoersel?

Mijn liefde voor de gemeenschap en mijn overtuiging 
dat een sterke band tussen de inwoners het hart van 
een bloeiende gemeente vormt. Ik ben een volksmens 
in hart en nieren en geloof sterk in de kracht van 
verbinding.

Verbinden en verenigen in Zoersel

Kan je ons meer vertellen over de wijkbudgetten en 
hoe die de gemeenschap ten goede komen?

Zeker! Met de wijkbudgetten geven we de inwoners 
de kans om zelf ideeën aan te dragen en projecten 
te realiseren die hun wijk verbeteren. Het is een 
prachtige manier om de betrokkenheid van de ge-
meenschap te vergroten en samen te werken aan een 
mooier Zoersel.

Wat is de buurtbabbelbox en hoe heeft die  
bijgedragen aan het buurtgevoel?

De buurtbabbelbox is een container vol materia-
len om buurtactiviteiten te organiseren. Het is een 
laagdrempelige manier om mensen samen te brengen 
en het buurtgevoel te versterken. Het is hartver-
warmend om te zien hoe deze initiatieven worden 
omarmd door de buurtbewoners.

Hoe draagt het communicatieplatform Hoplr bij aan 
de gemeenschapszin?

Hoplr is een fantastisch platform waar wijkbewoners 
elkaar kunnen vinden, informatie kunnen delen en 
samen initiatieven kunnen nemen. Het stimuleert de 
samenwerking en maakt de communicatie binnen de 
gemeenschap een stuk eenvoudiger.

Michaël Heyvaert
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Kunnen we iets meer vernemen over de plannen voor 
de verenigingenschuur aan de Kapelstraat?

Natuurlijk! De verenigingenschuur wordt een plek op 
maat van de noden van de verenigingen. Het wordt 
een bruisende ontmoetingsplaats waar verenigingen 
kunnen samenkomen, activiteiten kunnen organise-
ren en de gemeenschap kunnen versterken.

Het verenigingsleven ligt je na aan het hart?

Inderdaad. We mogen best trots zijn op onze talrijke 
verenigingen. Zij nemen heel veel initiatieven. Als 
N-VA’er ben ik voorstander van een voorwaarden-
scheppend beleid. De gemeente hoeft niet alles zelf te 
organiseren, maar treedt binnen bepaalde krijtlijnen 
op als ondersteuner en partner. Verenigingen, werk-
groepen en raden nemen het initiatief en de  ge-
meente ondersteunt waar nodig. Waar er een leemte 
ontstaat, kan de gemeente – via adviesraad of werk-
groepen – zelf mee initiatief nemen.

Tot slot, hoe zie je de toekomst van Zoersel op  
het gebied van buurtwerking en verbinding?

Ik zie een toekomst waarin de inwoners van Zoersel 
nog sterker verbonden zijn en samenwerken aan een 
leefbare en bruisende gemeente. Met initiatieven als 
de hondenlosloopzones, het buurtpaviljoen en de 
vele andere projecten die op stapel staan, ben ik er-
van overtuigd dat we een mooie toekomst tegemoet 
gaan. Ik blijf ook – samen met het hele team van 
N-VA Zoersel – voorstander van een bibliotheek in 
elke deelgemeente. De bib is de meest laagdrempelige 
cultuurlocatie. Ze is voor iedereen vrij toegankelijk.

Michaël, bedankt voor dit inspirerende gesprek en 
voor je inzet voor de gemeenschap van Zoersel.  
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Wij in Zoersel
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Dwars door Zoersel
Wat is er leuker dan met de fiets doorheen Zoersel te 
rijden? Wij trapten samen met  onze fractieleider,  
Karin Verbiest, langs verschillende realisaties van  
de voorbije bestuursperiode. 

1. We starten onze tocht in Zoersel, aan het Lindepaviljoen. 
Toerisme Zoersel vzw kreeg hier zijn vaste stek bij de gebeeld-
houwde linde. De vereniging organiseert ook een jaarlijkse 
wisseltentoonstelling. Dat maakt een bezoek telkens weer  
de moeite waard.

2. Dan gaat het naar de Smissestraat. Hier bouwden 
we tien zorgwoningen. Ze worden verhuurd aan mensen  
met specifieke zorgnoden, die met professionele onder-
steuning nog zelfstandig kunnen wonen. Ontdek ook 
het buurthuis Ter Smisse en de prachtige beleeftuin. 

3. Steek nu door naar de Kerkstraat. Bewonder de  
gerenoveerde turnzaal van de Kiekeboes: een hedendaagse 
turnplek én een goed uitgeruste zaal voor verenigingen die 
allerlei bewegingscursussen aanbieden. Loop ook eens rond 
het gebouw. De containerklasjes maakten eindelijk plaats 
voor twee moderne lokalen.

4. Een beetje verder kan u heerlijk verpozen in  
de tuin van de pastorie van Zoersel.  
Regionaal Landschap de Voorkempen richtte samen 
met het gemeentebestuur drie belevingsboomgaarden 
in. Een in elke deelgemeente. Die van Zoersel vindt u 
hier. Er staan negen hoogstamfruitbomen.

5. Eventjes doorfietsen naar Sint-Antonius nu. De hoog-
spanningscabine aan het ronde punt is nu een boeiende 
plek. Je maakt er kennis met een Afrikaanse imker,  
uitgerust met een kapruin, die zijn bijenvolk controleert. 
N-VA gemeenteraadslid Michaël Heyvaert  
– die het initiatief nam – is er terecht blij mee.

Karin Verbiest
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6. We draaien de Achterstraat in. Hier is heel wat veran-
derd de voorbije jaren. Niet alleen is een groot deel van de 
straat fietsstraat geworden en zo veiliger gemaakt voor de 
zwakke weggebruikers, maar er verrezen ook nieuwe gebou-
wen. Emmaüs bouwde er een afdeling van zijn psychiatrisch 
verzorgingstehuis. Veertig bewoners krijgen er psychosociale 
begeleiding. Een beetje verder schittert het nieuwe duurzame 
gebouw van de Technische dienst van de gemeente. Aan Het 
Klavier verrijst een gloednieuwe aanbouw met cafetaria, 
vergaderruimte en zo meer. Die geeft onderdak aan twee 
verenigingen: toneelkring Jukschot en Okra. 

7. Naast de school Beuk & Noot trappen we naar 
de groene speelzone Dwergenbergen. Daarnaast  
– en vlak bij het centrum van Sint-Antonius – groeit 
een speelbos van bijna zes hectare.

8. We rijden via de Bloemenwijk richting Halle. 
Hier werken we samen met de bewoners aan een 
heuse energietransitie. We helpen gezinnen om over 
te stappen van fossiele brandstoffen naar duurzame 
en groene energiebronnen. 

9. Twee nieuwe kunstwerken verfraaien sinds de 
herfst van 2021 het park van Halle. Het gaat om 
Poortwachter van Paul Gees en Inside Out van Joan-
na Mowbray. Ze maken een wandeling in het park 
nog net iets boeiender en bewijzen dat natuur en 
cultuur elkaar mooi aanvullen.

10. Ons eindpunt komt in zicht. Naast de kerk van Halle vindt u 
de gerenoveerde pastorie en de dorpszaal Halle Luja. Volgens N-VA 
schepen Danny Van de Velde zijn duurzaamheid en flexibiliteit be-
langrijke troeven van de nieuwe dorpszaal. U ziet het niet, maar het 
dak van de pastorij vangt zonne-energie op. Warmtepompen zorgen 
voor een aangename temperatuur. Een mechanisch ventilatiesys-
teem houdt de CO2-waarden onder controle.  Uiteraard is er overal 
led-verlichting en worden de toiletten gespoeld met regenwater.
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Tweespraak
Ons oudste N-VA gemeenteraadslid is Bert  
Claessens. Onze jongste verkozene is Lukas Kint. 
Wat heeft hen de voorbije legislatuur geboeid? 
Waar kijken zij trots op terug?
Bert: Ik ben echt blij met de aandacht voor  
de ouderen in onze gemeente. En dat is ook  
nodig. Het aantal 65+’ers groeit. 

Lukas: Dat is waar, maar tegelijkertijd vergaten we 
de jongeren niet. We realiseerden een aantal mooie 
speelpleintjes – onder meer in Sint-Antonius – op 
maat van de buurt. We kozen bewust voor speel- 
elementen in duurzaam materiaal, liefst in hout. 
Geen grote spectaculaire speeltoestellen, die  
maken het onnodig gevaarlijk voor de kleintjes. 

Bert: En we plannen petanquebanen aan de Achter-
straat. Probeerde je de beweegbank aan het pleintje 
in de Smissestraat al Lukas? Het is een alles-in-één-
toestel, met een waaier aan verschillende laagdrem-
pelige oefeningen. Iedereen die wilt bewegen, kan 
ermee aan de slag.

Lukas: Nee nog niet, moet ik zeker eens doen.  
Gelukkig fiets ik veel. Voor de fietser is er heel wat 
verbeterd de voorbije jaren. In een aantal straten zijn 
wij nu de baas, bijvoorbeeld in de Achterstraat en  
een aantal aanpalende straten. Met twee scholen,  
sport- en jeugdaccommodatie en een kinderopvang 
is het zeker een goede keuze om deze straten ver-
keersveiliger te maken voor de zwakke weggebruiker.

Bert: Wij senioren fietsen ook veel hoor. Het is fijn 
dat we onze fiets veilig kunnen achterlaten als we 
naar de winkel gaan. Ik volgde met veel belangstel-
ling de proefprojecten rond de fietshavens. 

Lukas: Dat is waar. Heb je die moderne fietsenstal-
ling aan de parking Den Haan al gezien? En als je 
zelf geen fiets hebt, dan huur je er toch eentje? Je kan 
nu op zeven locaties in onze gemeente voor een paar 
euro elektrische deelfietsen huren.

Bert: Of een deelauto op de parking aan het  
gemeentehuis. We maakten werk van zogenaamde 
hoppinpunten, verkeersknooppunten waar je makke-
lijk van het ene vervoermiddel op het andere  
kan overstappen. 

Lukas: Zoersel werkt duidelijk aan de toekomst!

Bert Claessens en Lukas Kint
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De 5 van Rita
Voor ons gemeenteraadslid Rita Laureyssens zijn 
cultuur en erfgoed enorm belangrijk. Ze woont 
veel evenementen bij, is vaak aanwezig op activitei-
ten van onze verenigingen en heeft een hart voor 
de vele vrijwilligers. “Cultuur werkt verbindend en 
moet laagdrempelig toegankelijk zijn,” stelt Rita. 
Dit zijn haar vijf toppers van de voorbije zes jaar.

Lokale kunstenaars in de kijker

In Zoersel besteden we aandacht aan onze  
kunstenaars. We beslisten onder meer om een werk 
van de Zoerselse kunstenaar Wilfried D’Hondt aan 
te kopen. Het drieluik ‘Boom-monument’ ontdekt u 
in de bibliotheek van Zoersel. Het wintersalon in De 
Bijl is een vaste waarde. Elke lokale kunstenaar kan 
daar tentoonstellen. En wandelde u al langs de kunst-
werken in het park van Halle? Zo brengen we kunst 
in de openbare ruimte, toegankelijk voor iedereen.

Elke deelgemeente een bib

Daarom ook is het belangrijk dat er in Zoersel, 
Sint-Antonius en Halle een eigen afdeling van  
de gemeentelijke bib blijft. De beslissing om in 
Sint-Antonius een nieuwe bib te bouwen is genomen. 
Die nieuwe bib is geen luxe, de oude voldoet al lang 
niet meer.

Respect en waardering voor ons erfgoed

Rita is blij met het behoud en het verzekeren  
van de toekomst van tastbare getuigen van onze  
geschiedenis. De QR-codes aan de glasramen in  
de kapel van het gemeentehuis wijzen je nu de weg 
naar de betekenis en de geschiedenis van deze kunst-
werken. De historische waarde van het Boshuisje 
werd gekoppeld aan een hedendaagse horeca bestem-
ming. Onze Heemkundige kringen zijn deskundigen 
in het bewaren en duiden van de materialen die  
getuigen over ons verleden. N-VA ondersteunde  
hen op vele terreinen.

Kerkhoven: een bezoek waard

“Ik bezoek geregeld onze kerkhoven, zegt Rita.  
Wat zijn die mooi geworden. Veel groener dan  
vroeger. Ik mijmer graag bij de poëzie die je er vindt.” 
In maart 2021 opende op de begraafplaats van Halle 
de eerste ‘troostplek’ van onze gemeente. Ze is er 
voor iedereen die worstelt met gemis, verlies,  
afstand of afscheid.

Pescheurorgel gerestaureerd

Rita gaat graag naar concerten. Als fervent muziek-
liefhebber is ze erg enthousiast over de renovatie van 
het Pescheurorgel in de Sint-Elisabethkerk. Die kon 
uitgevoerd worden dankzij subsidies in het kader van 
het kerkenplan.

Rita Laureyssens
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Sociale dienstverlening en gemeenschapszin  
in Zoersel
Geert Heeres en Wannes Van de Velde zijn beiden 
actief in het bijzonder comité voor de sociale 
dienst – zeg maar het OCMW – van Zoersel. Hun 
toewijding aan de sociale kant van de gemeente is 
onmiskenbaar. Ze delen graag hun visie over het 
belang van gemeenschapszin en kansen bieden.

Wat heeft jullie geïnspireerd?

Geert: “Mijn motivatie komt voort uit een diepge-
wortelde wens om de sociale kant van onze gemeente 
te bewaken en te versterken.”
Wannes: “ Voor mij is het altijd belangrijk geweest 
om mensen kansen te bieden en te ondersteunen in 
hun bijdrage aan de gemeenschap.”

Geloven jullie in de positieve kracht van mensen?

Wannes: “Zeker. Iedereen heeft talenten en mogelijk-
heden om bij te dragen aan de gemeenschap. Het is 
aan ons om die kansen te herkennen en te benutten.”

Hoe zien jullie de rol van het OCMW in  
de gemeenschap?

Geert: “Het OCMW is er niet alleen voor financiële 
ondersteuning.  Het biedt een professionele om-
geving waar mensen hun verhaal kunnen delen en 
samen met professionals op zoek gaan naar de beste 
oplossingen voor hun situatie.”

Hoe gaan jullie om met mensen die de kantjes eraf 
lopen?

Wannes: “Onze sociaal assistenten van het OCMW 
bereiden dossiers zorgvuldig voor en geven gedegen 
advies. Op basis daarvan beoordelen wij de situatie. 
Binnen ons comité hanteren we een beleid van  
strenge, maar rechtvaardige begeleiding.  
We willen ervoor zorgen dat iedereen, naar zijn of 
haar capaciteit, een positieve bijdrage kan leveren 
aan onze gemeenschap.”

Kunnen jullie iets meer vertellen over  
de ondersteuning tijdens de coronacrisis?

Geert: “Tijdens de coronacrisis hebben velen een 
beroep gedaan op het OCMW voor eenmalige steun, 
vooral om de periode van tijdelijke werkloosheid te 
overbruggen en voor diverse administratieve zaken. 
Bovendien werden veel schoolopleidingen onli-
ne aangeboden. Helaas had niet iedereen toegang 
tot internet of beschikte over een laptop of pc. Het 
OCMW heeft in deze periode alle zeilen bijgezet. “

Wat willen jullie graag meegeven aan mensen die 
aarzelen om hulp te zoeken bij het OCMW?

Wannes: “Het is belangrijk om te weten dat er geen 
schaamte hoeft te zijn om hulp te vragen. We zijn er 
om te helpen en samen te kijken naar de best moge-
lijke oplossingen voor uw situatie.”
Geert: “Soms kunnen eenmalige ingrepen al een 
wereld van verschil maken. Dus aarzel niet om con-
tact op te nemen als u denkt het OCMW iets voor u 
kunnen betekenen.”

Geert Heeres en Wannes Van de Velde
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Wel-zijn in Zoersel
• We hebben diverse projecten voor sociale wonin-

gen. Zo bouwen we met Europese subsidies  
een nieuwe bibliotheek, gekoppeld aan sociale 
woningen aan de Handelslei en de Kerkhoflei. 

• We nemen extra initiatieven om kwetsbare  
mensen naar gepast werk te begeleiden.  
In samenwerking met gemeente Malle hebben  
we een arbeidstrajectbegeleider ingezet. 

• De Netzak bestaat acht jaar en biedt wekelijks 
voordelige boodschappen en een ontmoetings-
plaats voor Zoerselse gezinnen. We proberen  
de werking nog uit te breiden.  

• In de bibliotheek vinden anderstaligen en laagge-
letterden het ‘Taalpunt’, waar ze materiaal vinden 
om hun Nederlands te verbeteren. 

• Ouders kunnen alle opvanginitiatieven in  
verschillende gemeenten op één plek vinden, 
zowel fysiek als digitaal via  
www.kinderopvangvoorkempen.be. 

• We hebben het project Zorgzame Buurten  
gelanceerd om de samenhorigheid in buurten 
te versterken en een netwerk op te bouwen voor 
mensen met een zorgnood. 

• Voor ouderen en Zoerselaars die niet goed te 
been zijn tekende de gemeente twee wandelrou-
tes uit. Het gaat om aaneengesloten ‘voetgan-
gerscirkels’ die u zelfstandig en op eigen tempo 
kan wandelen. De routes zijn rolstoelvriendelijk. 
Onderweg vindt u verschillende banken waar u 
even tot rust kan komen. 

• In de woonzorgcentra De Buurt en Halmolen 
kunnen buurtbewoners ook terecht voor een 
warme maaltijd. Goedkoop en lekker. Met dit 
initiatief proberen we niet enkel gezond eten aan 
te bieden, maar ook vereenzaming tegen te gaan. 

• Elke jaar gaat de opbrengst van de kerstmarkt 
naar goede doelen.  

• Bij de Velotheek kan u een kinderfiets lenen. 
Kinderen groeien snel en hebben daardoor vaak 
een grotere fiets nodig. Elke keer investeren in 
een aangepast model is zowel economisch als 
ecologisch niet interessant. De uitleendienst biedt 
goed onderhouden tweedehandsfietsen op maat 
van elk kind.
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Veiliger het verkeer in
Verkeersveiligheid ligt gemeenteraadslid Kitty 
Busschodts na aan het hart. We hadden met haar 
een gesprekje over een aantal realisaties van  
de voorbije jaren.

Aandacht voor verkeersveiligheid begint  
al erg vroeg, Kitty?

Dat vind ik wel ja. Daarom ben ik ook erg blij met 
de twee fietsleerroutes die de gemeente samen met 
de basisscholen uittekende. Deze fietsleerroutes zijn 
er niet enkel voor de scholen. Ouders kunnen ze ook 
zelf met hun kind oefenen. Zo werken ze mee aan 
een beter verkeersinzicht en een aangepast gedrag in 
het verkeer. 

Maar verkeerveiligheid heeft toch niet enkel  
met het gedrag van bestuurders te maken?

Neen, zeker ook met de inrichting van de weg. Er is 
de voorbije jaren sterk geïnvesteerd in de veiligheid 
rond onze scholen. Daarnaast zijn een aantal fiets-
verbindingen verbeterd. Ik denk maar aan de tractor-
sluis op de Medelaar die zorgt voor meer veiligheid 
op het lokaal fietsroutenetwerk en voor het lokaal 
verkeer. Sinds de invoering is het sluikstorten en 
zwerfvuil in de bermen met 90% verminderd en het 
aantal voertuigen dat in de baangracht sukkelde tot 0 
herleid.

Bewoners horen we wel eens klagen over het  
verkeer in hun wijk. Werd daar wat aan gedaan?

Zeker, we namen maatregelen om auto’s, bestel-
wagens en vrachtwagens zo snel mogelijk naar de 
verbindende hoofdassen te leiden. We willen vermij-
den dat er te veel verkeer in de woonwijken komt. 
Zo wordt het daar voor bewoners, voetgangers en 
fietsers aangenamer en veiliger.
We voerden ook een verbod in voor vrachtwagens 
zwaarder dan 3,5 ton om door wijken te rijden. Zo 
weren we gevaarlijk sluipverkeer.

En de snelheid waarmee sommigen door  
de dorpen rijden?

De zone 30 die al enkele jaren geldt in Halle-Dorp is 
uitgebreid. Er zijn ook twee digitale snelheidsborden 
geplaatst om automobilisten extra attent te maken op 
deze snelheidsbeperking. Ook rond de Krekelenberg, 
die zelf een fietsstraat werd, voerden we – in overleg 
met de buurt – een zone 30 in. 

Kitty Busschodts
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Het getal: 589
Zoveel gemeentelijke opcentiemen betaalt u in 
Zoersel op de onroerende voorheffing, een Vlaamse 
belasting. Met dit bedrag zitten we bij de laagste in 
Vlaanderen. Gemeenteraadslid en voormalig sche-
pen Koen Paredaens vertelt trots: “Ik vind het echt 
een hele prestatie dat we al twaalf jaar lang onze be-
lastingtarieven hebben weten te handhaven, zonder 
enige verhoging. N-VA staat borg voor een gezond 
financieel beleid. Wij houden de financiële lasten 
voor onze burgers laag. En tegelijk houden we onze 
schulden onder controle. Die zijn lager dan in de 
gemiddelde Vlaamse gemeente! “

N-VA streeft naar efficiëntie en effectiviteit. Wij leg-
gen de nadruk op het uitvoeren van onze kerntaken. 
Voor niet-kerntaken zoeken we een partner. Zo werd 
er een nieuwe uitbater gezocht en gevonden voor het 
Koetshuis in het park van Halle. Die zorgt ook voor 
een grondige renovatie. 
Het WZC De Buurt is overgedragen aan Emmaüs 
vzw voor wie de exploitatie ervan een kerntaak is. Zo 
zorgen we ervoor dat de zorg voor onze kwetsbare 
ouderen wordt gegarandeerd en geoptimaliseerd. 

Koen Paredaens




